
СТЕНОГРАМА 

засідання Комітету Верховної Ради з питань свободи слова 

 

24 липня 2024 року  

 

ЮРЧИШИН Я.Р. Добрий день, колеги!  

Починаємо наше засідання. Пропонується порядок денний із наступних 

питань. 

Перше. Про доручення Голови Верховної Ради України стосовно 

надання переліку законопроектів, щодо яких є підстава визнати їх такими, що 

втратили актуальність.  

Друге. Закон про внесення змін до статті 12 Закону України "Про 

Національне агентство з питань виявлення, розшуку і управління 

державними активами". Знову ми розписані другими і тому розглядаємо 

непрофільний законопроект. 

Третє. Про розгляд кандидатури на посаду позаштатного консультанта, 

ініційоване паном Сергієм.  

Четверте. Про затвердження заяв та звернень, коректніше, заяв 

комітету про утримання в полоні Макса Буткевича.  

І п'яте – "Різне". 

Чи будуть інші пропозиції до порядку денного?  

 

БРАГАР Є.В.  Ні. 

 

ЮРЧИШИН Я.Р. Тоді прошу голосувати. Хто – за? 

 

ШВЕЦЬ С.Ф. За? Проти? Утримались? 1 – відсутній. Одноголосно. 

  

ЮРЧИШИН Я.Р. Дякую.  
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Перше питання технічне. Фактично ми законопроект, розписаний на 

наш комітет, 5057, який втратив актуальність, подаємо як такий, що втратив 

актуальність. Хто – за? 

 

ШВЕЦЬ С.Ф. За? Проти? Утримались? 1 – відсутній. Одноголосно. 

 

ЮРЧИШИН Я.Р. По законопроекту, де ми є другим комітетом, 

запропонувати профільному прийняти за основу. Колеги, чи будуть інші 

пропозиції? Хто – за? 

 

ШВЕЦЬ С.Ф. За? Проти? Утримались? 1 – відсутній. Одноголосно. 

 

ЮРЧИШИН Я.Р. По третьому питанню слово надається пану Сергію. 

 

ШВЕЦЬ С.Ф. Друзі,  я вважаю, що нашому комітету не завадило би 

стороння допомога в тому числі із залучення громадської ради при нашому 

комітеті інших громадських організацій, які в той чи інший спосіб виявляють 

зацікавленість в сприянні свободі слова. Але в даному випадку я маю на увазі 

конкретну людину. Матеріали у вас на руках. Я маю на увазі, і конкретну 

людину, яка, з мого досвіду, може конкретно допомогти в розробці і в 

затвердженні тих чи інших питань, в консультації щодо тих чи інших питань. 

Причому допомогти технологічно, а не так, як більшість із наших колег.  

Відповідно тут нічого додаткового з нашого боку немає. А я йому 

надам місце у власному кабінеті і там він буде працювати. Все. 

 

ЮРЧИШИН Я.Р. Чи будуть застереження стосовно такої пропозиції? 

Ні. Тоді пропоную, власне, підтримати пропозицію пана Сергія про 

залучення нового позаштатного консультанта. Всі організаційні моменти далі 

вже пан Сергій обговорить з нашим апаратом. 
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Оскільки інших пропозицій немає, пропоную проголосувати. Хто – за? 

 

ШВЕЦЬ С.Ф. За? Проти? Утримались? 1 – відсутній. Одноголосно. 

 

ЮРЧИШИН Я.Р. Четверте: про затвердження, власне, заяви, про яку я 

вже згадував. Пропозиція затвердити. Чи будуть інші пропозиції? Дякую.  

Хто – за? 

 

ШВЕЦЬ С.Ф. За? Проти? Утримались? 1 – відсутній. Одноголосно. 

 

ЮРЧИШИН Я.Р. Дякую дуже, колеги.  

Чи є питання в "Різному"? У мене теж на даний момент немає.  

Про нашу стратегічну нараду, як тільки будуть узгодження,  

інформація у вас буде. Якраз залучимо і пана Юрія до цієї роботи. Його 

досвід в стратегічних комунікаціях нам буде точно корисний. 

Про наступне засідання комітету ми з вами домовимося в онлайн-

форматі. 

Дякую дуже за роботу.  Оголошую комітет закритим. 

 

 


